
 
 
 
Gennep, 28 april 2019 
 
Aan: het college van B&W van de gemeente Gennep 
         leden van de gemeenteraad en burgerraadsleden van de gemeente Gennep 
 
Onderwerp: Voorzieningenplannen – gemeentelijk accommodatiebeleid 
 

- Tevens inhoudende schriftelijke vragen conform artikel 46 Reglement van orde 
vergaderingen besluitvormende en voorbereidende raad. 
De schriftelijke beantwoording van de gestelde vragen zal naar verwachting gereed 
zijn op 11 juni a.s. 

- Tevens verzoek agendering van dit onderwerp tijdens de voorbereidende raad van 11 
of 17 juni 2019. Dit verzoek kan beschouwd worden als een beroep op Artikel 45: 
Interpellatie Reglement van orde vergaderingen besluitvormende en voorbereidende 
raad en de bespreking van de beantwoorde vragen artikel 46 Reglement van orde 
vergaderingen besluitvormende en voorbereidende raad. 
 

 
Geacht college, geachte collega’s  
 
D66 heeft aan het college reeds eerder aangegeven grote zorgen te hebben inzake de steeds 
terugkerende stagnatie bij de totstandkoming van de voorzieningenplannen. 
Daarin staan wij niet alleen, ook de andere raadsfracties hebben regelmatig kritische vragen 
gesteld inzake uitvoering en voortgang van dit beleidsproces. 
 
Meest recent heeft het Presidium in juni 2018 besloten om een extra informatiebijeenkomst 
te organiseren inzake dit thema. Dit n.a.v. de agendering in het Presidium door de VVD 
fractie. Het Presidium heeft toen besloten om deze informatiebijeenkomst bij voorkeur in 
augustus 2018 te laten plaatsvinden. De griffier meld dat oorspronkelijk in de uitwerking de 
bedoeling was deze informatiebijeenkomst in december 2018 in te plannen. Dat dit niet 
gebeurd is wijt de griffier aan het vertrek van de dienstdoende ambtenaar (bron: mail 
griffier).  
 
We hebben een overzicht gemaakt met alle kernbesluiten en de informatie middels een 
drietal raadsinformatiebrieven. (zie bijgevoegde bijlage achteraan het document) 
 
Uw college heeft een harde toezegging gedaan aan de gemeenteraad. In het 1e deel van 
2019 zal een raadsvoorstel aangeboden worden aan ons. 
(college-toezegging gedaan in augustus 2018 in een RIB en bevestigd in de jaarrekening 2018, vastgesteld door 
het college in april 2019). 

 



We worden niet blij van het door ons gemaakte overzicht.  
Mede omdat we tot nu toe geen enkel concreet resultaat van 5 jaar werk onder ogen gezien. 
 
In maart 2014 is gestart met het proces (dat al een jaar in voorbereiding was) dat na het 
raadsbesluit in maart 2015 maximaal 2 jaren tijd zou vergen. Dus in maart 2017 zou dit 
proces afgerond zijn is in maart 2015 belooft.  
 
Het overzicht dat we gemaakt hebben geeft een beeld van een zwalkend en taai 
beleidsproces. 
We lezen verschuivingen in regievoering. Van gemeente naar burgers, van 
stakeholdersgroep naar wijk en dorpsraden. Van het inzetten van meer gemeentelijke regie 
naar het verschuiven van de verantwoordelijkheid van oplevering bij de eigenaren van de 
voorzieningenplannen. De burgers worden verantwoordelijk voor het presenteren van de 
voorzieningenplannen aan de gemeenteraad (bron RIB aug.2018). 
 
U bent thans (meer dan) 5 jaar bezig met de totstandkoming van voorzieningenplannen en 
een nieuw accommodatiebeleid.  
We hebben in eerdere vergaderingen aangegeven dat we het verstandig zouden vinden als 
de portefeuillehouder open en transparant de hindernissen komt delen met de raad. We 
hebben eerder aangegeven dat het wellicht verstandig is om de bestuursopdracht te 
wijzigen en naar een meer werkbare en haalbare modus over te gaan. 
Dat was niet aan de orde volgens het college.  
Ondergetekende heeft enkele weken geleden zijn grote zorgen (nogmaals) mondeling 
gedeeld met de portefeuillehouder. De portefeuillehouder zag geen belemmeringen: er is 
sprake van een afrondende fase van het proces. De portefeuillehouder gaf aan dat er geen 
verschil is van beleidsontwikkeling, visie en beoogde resultaten tussen de aanvang in 2014 
en de thans naderende afronding van het proces in 2019. 
 
In juli 2015 heeft de provincie een brief gestuurd en gewezen op de grote financiële risico’s 
door het uitblijven van beleid inzake de gemeentelijke accommodaties. Het college heeft 
vervolgens de raad beloofd om snel te komen met een nieuw accommodatiebeleid. 
In 2017 heeft uw college de provincie Limburg gemeld dat u niet tot realisatie van het 
nieuwe accommodatiebeleid kwam en geen doorvertaling van de financiële kaders kon 
maken in de komende begroting (bron: begroting 2017 en 2018). 
 
De D66 fractie wil het onderwerp, conform gemaakte toezegging door het college,  
agenderen in de laatste voorbereidende raadsvergadering voor het zomerreces.  
We verzoeken derhalve de griffie en de voorzitter van de raad om dit onderwerp op de 
agenda te plaatsen van de vergadering die gehouden wordt op 11 of 17 juni 2019.  
 
We hebben conform artikel 46 van het Regelement van Orde van de gemeenteraad Gennep 
ook enkele schriftelijke vragen. 
Te weten: 

- wij willen graag een overzicht van het aantal interne ambtelijke uren en kosten die 
geboekt zijn inzake de beleidsontwikkeling accommodatiebeleid en 
voorzieningenplannen vanaf 2013 tot en met 2018 



- daarbij willen we in een overzicht ook graag kennis nemen van de totale kosten die 
hiermee gemoeid zijn. (aantal geboekte interne uren maal uurtarief conform 
vastgestelde berekening) 
 
indien het niet mogelijk is hier een splitsing in aan te brengen inzake 
beleidsuitvoering en beleidsontwikkeling graag de totalen in overzicht en ter 
vergelijking daarbij het overzicht van eerdere jaren (2012) toen nog geen sprake was 
van beleidsontwikkeling. We willen ons graag een beeld vormen van de globale 
inspanningen die gemoeid zijn geweest van de beleidsontwikkeling en de feitelijke 
kostenoverschrijdingen. (want een planning die uitgaat van 2 jaar en feitelijk naar 5 
jaar groeit zal duurder worden in de tijd is onze aanname) 
 

- graag een overzicht van 2013 tot en met 2018 van de kosten die gemoeid zijn met de 
externe inhuur van tijdelijke krachten en opdrachten aan organisaties voor 
onderzoek en ondersteuning bij de gewenste beleidsontwikkelingen. 

- graag een overzicht van het aantal bijeenkomsten met stakeholders, dorpsraden en 
burgers onder regie van de gemeente ten behoeve van de totstandkoming van de 
voorzieningenplannen. 
 

We willen deze informatie graag gebruiken om inzicht te krijgen in kosten en baten wanneer 
we de voorzieningenplannen gepresenteerd krijgen. 
 
Met vriendelijke groet 
 
 
Namens de fractie D66 
Frank Pubben 
 
 
  



bijlage 
Accommodatiebeleid – Voorzieningenplannen gemeente Gennep vanaf mrt 2014 
November 
2013 

Begroting 2014 Nota Accommodatiebeleid gemeente Gennep 

2008: 

In 2013 vond inventarisatie plaats van 

gemeentelijk maatschappelijk vastgoed. Eind 

2013 wordt dit vertaald in nieuwe beleidskaders. 

Tot dat moment geldt de nota uit 2008  
Maart 2014 Collegebesluit startnotitie 

maatschappelijke voorzieningen 
Nota accommodatiebeleid 2008 vormt het 

beleidskader bij het beheer van de gemeentelijke 

accommodatiebeleid 

 

Het gaat om meer dan enkel gebouwen. Het gaat 

om voorzieningen, functies voor en door 

bewoners. Zijnde een resultaat voor de 

leefbaarheid. 

 

Koppeling wordt gelegd met OMO-beleid en 

decentralisaties.  

Wat is er al gebeurd:  

- Inventarisatie extern bureau 

- Stageopdracht met bevindingenrapport 

- Inzicht in de indirecte subsidies tbv 

accommodaties 

- Inventarisatie tav kindcentra 

 
November 

2014 
Begroting 2015 Nota Accommodatiebeleid gemeente Gennep 

2008 (dit jaar te actualiseren). 
Maart 2015 Raadsbesluit startnotitie 

maatschappelijke voorzieningen 
Inzicht:  

- grote discrepantie tussen kosten en baten 

van gemeentelijke accommodaties 

- grote verschillen in gebruik en 

bezettingsgraad per accommodatie 

 

Besluit inzake de voorzieningenplannen:  

- Evenwicht brengen in vraag en aanbod 

- Verhogen multifunctioneel gebruik 

- Terugbrengen gemeentelijke kosten 

- Versterken van de vitaliteit 

-  

Hoe (uit collegevoorstel mrt 2014) 

- Aanzet tot een visie gebiedsgerichte 

voorzieningenbeleid 

- Hoofduitgangspunten voor nieuw 

accommodatiebeleid 

- Inzet van voorzieningenplannen per kern 

en wijk 
 

 
Maart 2015 Raadsbesluit Startnotitie maatschappelijke voorzieningen in 



relatie tot het gemeentelijke accommodatiebeleid 

 

Uitwerking v-plannen in tijdsbestek 2 jaar (dus 

maart 2017) 

Doel vanuit zelfsturing samen met bewoners 

invulling geven aan toekomstige voorzieningen. 

 
Juli 2015 Financieel Verdiepingsonderzoek 

door de provincie Limburg 

toezichtsvorm 2015-2018  

(onderdeel begroting 2016) 

Rond conform planning eind 2016 de 

actualisering af van de kaderstelling voor 

accommodaties. Leg het integraal 

accommodatiebeleid aan de raad voor ter 

vaststelling. Neem uiterlijk in de begroting 2018 

en meerjarenraming maar bij voorkeur eerder, de 

financiële consequenties op. 

 

 

 
28-2-2017 Raadsinformatiebrief  

voortgang voorzieningenplannen 

 

 

Gemeente heeft stakeholdergroepen ingesteld. 

Proces vraagt veel inspanning en toewijding. In 

2016 is gestart met de ontwikkelingen van de v-

plannen. 

Proces stokt. Wentijd is nodig. 

Steakholdersgroepen bij elkaar brengen blijkt 

weerbarstig proces te zijn. Er is geen enkel v-plan 

gereed. 

College is op zoek naar de juiste katalysator.  

College gaat het proces strakker managen. Gaat 

het proces naar de gemeente toehalen.  

College duldt geen uitstel meer. In 2017 zullen in 

het 4
e
 kwartaal de v-plannen gereed komen en 

in eerste helft van 2018 zal besluitvorming 

plaatsvinden. 

 

 
3-10-2017 Raadsinformatiebrief  

voortgang voorzieningenplannen 
Vertragend effect door co-creatie 

Er is geen enkel v-plan gereed. In alle kernen is 

gestart met inventarisatie. 

College heeft de eigen wil van kernen onderschat. 

College ziet in nagenoeg alle kernen goede 

ontwikkelingen. 

College blijft proces van onderop nastreven. Maar 

college gaat nadrukkelijker rol regievoering en 

opdrachtgever nemen zodat tijdig bijgestuurd kan 

worden. 

 

V-plannen zijn gereed in het 2
e
 kwartaal 2018 

en behandeling in de raad zal ht 3
e
 kwartaal 2018 

plaatsvinden 

 
21-8-2018 Raadsinformatiebrief  Bijstelling verwachting afronding: 



voortgang voorzieningenplannen -doel opstellen voorzieningenplannen is om 

gezamenlijk met inwoners en parntners beleid te 

ontwikkelen en vitaliteit in kernen te borgen. 

Gennep is gereed. Ottersum niet. Daar loopt het 

proces achter. 

 

Opstellers van het plan zijn eigenaar. Zij moeten 

initiatief nemen om plannen aan college en raad 

aan te bieden. Op die wijze ontstaat directe 

communicatie tussen opstellers en eigenaren en 

het gemeentebestuur. 

 

Na aanbieding v-plannen aan het bestuur volgt 

verder gesprek over realisatie en uitvoering. 

Resultaten van de gesprekken worden naar 

verwachting 1
e
 helft 2019 met de raad 

besproken. 

 
22-10-2018 Brief aan SP nav schriftelijke 

vragen over MFC ‘t Hökske 
Citaat antwoord college: Accommodatiebeleid 

gaat over waar we de voorzieningen hebben en 

over de technische instandhouding van de 

gebouwen en staat los van de exploitatie van 

gebouwen. 
Nov.2018 Begroting 2019 We gaan samen met de betrokken partijen uit de 

dorpen en wijken de uitwerking van de in 2018 

opgeleverde voorzieningenplannen vormgeven.  

“speciaal aandacht aan de wenselijkheid van een 

gemeenschapsvoorziening in Ottersum, de 

herinrichting van het Schuttersplein in Milsbeek 

en de herinrichting van het dorpsplan te Ven-

Zelderheide.” 

 
Voorjaar 
2019 

Jaarrekening 2018 Besluitvorming inzake de voorzieningenplannen 

kan naar verwachting in de eerste helft van 2019 

plaatsvinden 

 

 


